
PROTOKÓŁ Nr XVIII/12
z XVIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 7 grudnia 2012 roku.

Sesja  Rady Gminy Mielnik rozpoczęła  się w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy o 
godz. 900, zakończyła się o godz. 1305

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia XVIII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Jan
Zduniewicz.  Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że 
na ustawowy skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Ustalony porządek obrad XVIII sesji Rady Gminy brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zwolnień  w  podatku  od 

nieruchomości w ramach pomocy de minimis.
8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech 

kwartałów 2012r. przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2013r.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 

transportowych.
10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  dostarczania  wody  i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mielnik.
11.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Mielnik.
12.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Integracji  i  Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Mielnik na lata 2012-2020.
13.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
14.Wolne wnioski.
15.Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XVII sesji Rady Gminy jest
wyłożony na sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub
poprawki, zostanie on przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.
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Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy między sesjami.
Zwrócił się do tych osób, które notują jego wypowiedzi aby robiły to dokładnie, tak, aby 
później nie było nierzetelnych informacji na forach społecznościowych.

1) Realizujemy  inwestycję  związaną  z  kanalizacją,  jest  to  duże  przedsięwzięcie, 
wymagające  ciągłych  interwencji.  Wielokrotnie  na  trasie  przebiegu  kanalizacji 
wykonawcy napotykają na sytuacje,  które nie były uwzględnione w projekcie.  Tak 
było na ulicy Wesołej,  gdzie  na mapach nie  był  naniesiony wodociąg i  doszło do 
dwukrotnego jego przerwania.

2) Zakończyliśmy  budowę  „Orlika”,  boiska  zostały  komisyjnie  odebrane,  było  parę 
drobnych usterek, wykonawcy już je usunęli. Pan Wójt zaprosił radnych i gości na 
sesji na otwarcie „Orlika”, które odbędzie się w dniu 12 grudnia o godz. 1200.

3) Decyzją  Zarządu  Województwa  Podlaskiego  uzyskaliśmy  ok.27  mln.  zł. 
dofinansowania  na  realizację  I  etapu  Parku  Historycznego.  W  wyniku  działań  i 
negocjacji  pracowników  Urzędu  Gminy  uzyskaliśmy  zwiększenie  kwoty 
dofinansowania  do  realizacji  kładki  pieszo-rowerowej  w  Niemirowie.  Wcześniej 
zakładano,  że  kładka  ta  kosztować  będzie  około  3,5-4  mln.zł.  Po  rozmowach  i 
konsultacjach  z  firmami  które  budują  takie  kładki  wystąpiliśmy  do  Ministerstwa 
Rozwoju Regionalnego i Urzędu Marszałkowskiego i udało się uzyskać zwiększenie 
dofinansowania budowy tej kładki do kwoty 7 mln.zł.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o jego pracy pomiędzy 
sesjami.

Do punktu 5.

Interpelacja Nr 55/12 Pani Marii Boguszewskiej
Interpelacja dotyczy stanu i naprawy dróg leśnych.
Mieszkańcy  sołectwa  Mielnik  mają  problem  z  dojazdem  do  swoich  działek  leśnych  po 
drzewo opałowe. Drogi leśne „Krawczanka, tzw.”Adamówka” i inne drogi leśne są obecnie 
nieprzejezdne.  Głębokie  doły  i  inne  przeszkody  jak  błoto,  korzenie  wystające  drzew 
powodują  ryzyko  niebezpiecznego  transportu  drzewa  na  odcinkach  w/w  dróg.  Należy 
niezwłocznie podjąć działania naprawy, używając gruz budowlany, żwir itp.

(w zał. na str........prot.)

Interpelacja Nr 56/12 Pana Sławomira Pytla
Na podstawie  § 26 Statutu  Gminy Mielnik,  zgłaszam interpelację  w sprawie  komunikacji 
zbiorowej  i  braku  przystanku  autobusowego  w  miejscowości  Olchowicze  na  trasie 
Siemiatycze – Mielnik przez Osłowo  Wnoszę o przywrócenie przystanku autobusowego w 
miejscowości Olchowicze na trasie Siemiatycze – Mielnik przez Osłowo.
Mieszkańcy  wsi  Kudelicze  i  Olchowicze  poprzez  wykonanie  inwestycji  zatok  na 
skrzyżowaniu  w  Olchowiczach  i  zmianę  organizacji  ruchu  transportu  zbiorowego  zostali 
pozbawieni  przystanku autobusowego  w miejscowości  Olchowicze na trasie Siemiatycze – 
Mielnik  przez  Osłowo.  Przystanek,  który  znajdował  się  przy  tym  skrzyżowaniu  został 
zniesiony i nie zastąpiono go taką zmianą, aby funkcjonował.
Mieszkańcy  wsi  Kudelicze  i  Olchowicze  a  także  Homoty  korzystali  z  tego  przystanku 
wracając z Siemiatycz, w tym dzieci wracające ze szkoły w Siemiatyczach. Obecnie kierowcy 
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wiozą pasażerów do miejscowości Maćkowicze (na zakręt oddalony ok. 1 km). W związku z 
powyższym część osób wysiada na Stacji Kolejowej Siemiatycze skąd porusza się pieszo co 
jest  dużą  uciążliwością.  Biorąc  pod  uwagę,  że  inwestycja  zatok  na  skrzyżowaniu  w 
miejscowości  Olchowicze  miała  ułatwiać  życie  mieszkańców  z  wykonaniem  zadaszeń 
przystankowych a przyniosła wymiar szkodliwy, gdyż zniesiono przystanek i nie wykonano 
obiecanych  wiat  przystankowych.  Przez  to  zaniedbuje  się  zgłaszane  potrzeby  małych 
społeczności naszej gminy. Wobec powyższego chciałbym zapytać czy zgłaszany ustnie Panu 
Wójtowi ten problem został podjęty i jak będzie zrealizowany.
Wobec powagi sprawy wnoszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie.

(w zał. na str........prot.)

Interpelacja Nr 57/12 Pana Władysława Stankiewicza
W ostatnim czasie pracownicy Urzędu otrzymali nagrodę finansową. Jaka jest ogólna kwota 
tej  nagrody  i  z  czego  ona  wynika,  czy  była  planowana  w  budżecie  lub  czy  wynikła  z 
oszczędności w płacach na koniec roku oraz czy w nowym budżecie wójt planuje również 
nagrody finansowe pracownikom.

(w zał. na str........prot.)

Zapytanie Pana Stefana Troca
1. Proszę o podanie kosztów dotyczących wykonania:

a) dokumentacji projektowej  Parku Historycznego TRYLOGIA w Mielniku – etap I  
Stanica Chreptiowska – ogłoszenie o przetargu ZP-O.271.4.2.2012 z dnia 2012-06-01,
b)  wykonanie  scenariusza  programu kulturalnego  oraz  scenariusza  i  opisu  technik 
multimedialnych dla projektowanego TRYLOGIA Parku Historycznego w Mielniku – 
etap I-Stanica Chreptiowska (znak sprawy:ZP-O.271.28.1.2012 – zapytanie cenowe,
c)  wykonanie  map  do  celów  projektowych  dla  inwestycji  Park  Historyczny 
TRYLOGIA  w  Mielniku  –  etap  I  –  Stanica  Chreptiowska  (znak  sprawy:  ZP-
O.271.22.1.2012) – zapytanie cenowe.

2. W  specyfikacji  postępowania  w/w  –  pkt.1a  jest  zapis  -  Zakres  funkcjonalny 
opracowano na podstawie dokumentu  Koncepcja zagospodarowania funkcjonalnego  
„Trylogia”  Park  Historyczny  w  Mielniku  Etap  I,  Zespół  funkcjonalny  „Stanica  
Chreptiowska”  Opracowanie  Michał  Bogacki,  Maciej  Pawlak.  Pytanie  jest 
następujące  –  na  czyje  zlecenie  ten  dokument  został  opracowany i  jaki  był  koszt 
opracowania.

3. Dlaczego na wykonanie w/w dokumentów ogłaszano tyle zamówień publicznych, czy 
było to związane z tym aby ominąć progi unijne.

4. W przedmiocie zamówienia w/w – pkt.1a jest między innymi Opracowanie Studium 
Wykonalności  projektu  porównujące  koszty użytkowania  dla  przyjętych  rozwiązań 
projektowych i przychody z tytułu prowadzonej działalności. Dokument ten powinien 
być wykonany do 20.09.2012r. Proszę o przesłanie tego dokumentu elektronicznie na 
mój adres w celu zapoznania się.

5. Dlaczego nie  są  zamieszczane w BIP zapytania  dotyczące  drukowania  biuletynów 
informacyjnych, plakatów, kalendarzy a są zapytania na dostawę środków czystości 
oraz sprzętu elektrycznego w postaci żarówek dla UG Mielnik. Czy te zamówienia 
były realizowane poprzez zapytania cenowe.

(w zał. na str........prot.)
Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
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1. Czy odstępuje Pan od rozmowy z wykonawcami koncepcji zagospodarowania parku 
w Mielniku? Jeśli tak, to proszę przesłać informację Panom – Witoldowi Illiniczowi i 
Andrzejowi Maruszeczko. Panowie czekają na odpowiedź.

2. Czy będą realizowane inwestycje:
• budowa Ośrodka Rekreacji i Lecznictwa w Mielniku (basen),
• budowa Biblioteki i Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji.

3. (pytania od mieszkańców)
• Czy w planowaniu rentowności Parku „Trylogia” była przeprowadzana symulacja 

kryzysu gospodarczego na świecie lub Unii Europejskiej?
      Wielu naszych analityków przewiduje, że duży kryzys nie ominie Polski w 2013r.
• Dlaczego  Park  nazywa  się  „Trylogia”?  Czy  zamierza  Pan  pozyskać  jeszcze 

rekwizyty z „Pana Wołodyjowskiego” i „Potopu”?
(w zał. na str........prot.)

Zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
1. Mieszkańcy Przedmieścia  pytają  na  jakim etapie  jest  pozyskanie  działki  pod  plac 

zabaw na Przedmieściu.
2. Na  skrzyżowaniu  ulic  Zamiejskiej  i  Mostowej  należałoby  ustawić  znak  stopu, 

ponieważ dochodzi tam do kolizji i ustawienie znaku zwiększyłoby bezpieczeństwo 
ruchu w tym rejonie.

Do punktu 6.

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości uzyskał 
pozytywną opinię komisji Rady Gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr 
XVIII/116/12 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 7

Pani Skarbnik Gminy poinformowała o zmianach w projekcie uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis. 
Zmiany te są wynikiem propozycji, jakie wniósł UOKiK do projektu uchwały.

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 
w ramach pomocy de minimis uzyskał pozytywną opinię komisji Rady Gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr 
XVIII/117/12 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 
w ramach pomocy de minimis.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 8.
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Pan Wójt Gminy
Odnosząc się do stanowiska Komisji RG w sprawie stawki podatku rolnego na 2013r., które 
było  inne  niż  propozycja  Wójta  poinformował,  że  podtrzymuje  propozycję  z  projektu 
uchwały – 27 zł./q żyta.  Stwierdził,  że jest  to mniej  niż 50% stawki ustawowej a  należy 
pamiętać o tym, że musimy naprawiać drogi polne, leśne. Każdy, kto prowadzi produkcję 
rolną, ma również do niej dopłaty i proponowana kwota nie będzie zbyt wielka. Zwrócił się 
do radnych – rolników o wyrażenie opinii w tej sprawie.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  Komisje  Rady  pozytywnie  zaopiniowały 
wniosek Pani radnej Marii Boguszewskiej w sprawie ustalenia ceny 1q. żyta w kwocie 15 zł. 

Pani  Maria  Boguszewska podtrzymała  swój  wniosek  z  posiedzenia  Komisji  dotyczący 
ustalenia  ceny  żyta  do  wymiaru  podatku  rolnego  w  kwocie  15  zł/q.  Swoją  propozycję 
uzasadniła trwającym kryzysem gospodarczym, wzrostem cen artykułów żywnościowych i 
przemysłowych. Stwierdziła, że skoro Pana Wójta stać na nagrody, które nic nie wnoszą dla 
naszej gminy - za udział w konkursie na opracowanie koncepcji budowy biblioteki, GOKSiR, 
parku w centrum Mielnika i kupowanie wyróżnień za pieniądze (Sportowa Gmina), to stać 
również na obniżenie ceny. Odniosła się do wcześniejszej wypowiedzi Pana Wójta dotyczącej 
pisania na forach i wyjaśniła, że fora czyta ale na nich nie pisze i Pan Wójt nie powinien do 
niej kierować takich uwag.

Pan Sławomir Pytel  poprosił o analizę finansową dotyczącą wpływu proponowanych cen 
żyta (15 zł i 27zł.) na dochody gminy.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że nie może zgodzić się z wnioskiem Pani Marii Boguszewskiej. Stawki, jakie 
przyjęły sąsiednie gminy,  wynoszą powyżej  50 zł/q.  Przy stawce 15 zł.  kwota podatku w 
2012r. z tego tytułu wyniosła 30.800 zł. i tyle byłoby w roku przyszłym. Jeśli przyjęto by 
stawkę 27 zł.,  to  podatek  wzrósłby o  30  tys.zł.  Pan Wójt  zadeklarował,  że  w przypadku 
uchwalenia wyższej stawki,  uzyskane z tego tytułu 30 tys.zł  przeznaczy na naprawę dróg 
leśnych.

Pan Kazimierz Tobota zapytał ile wzrośnie w przyszłym roku podatek z Adamowa. To dla 
Pana  radnego  będzie  stanowiło  odniesienie  do  tego,  jak  podnieść  podatek  dla  rolników. 
Propozycja Pana Wójta przewiduje wzrost podatku dla rolników o prawie 100 % w stosunku 
do roku bieżącego.

Pan  Wójt poinformował,  że  w  roku  bieżącym  nie  podnosimy  podatku  od  działalności 
gospodarczej. Obecnie wysokość tego podatku stanowi 80% stawki ministerialnej i nie da się 
tego porównać do wysokości stawki podatku rolnego.

Radni Pan Władysław Stankiewicz i Stanisław Drozdowski będący rolnikami opowiedzieli 
się za stawka 15 zł/q żyta. Uzasadnili to faktem, że warunki gospodarowania w naszej gminie 
odbiegają  od  warunków w Gminie  Drohiczyn,  Grodzisk  czy  Dziadkowice.  Ceny płodów 
rolnych od lat stoją w miejscu a koszty paliwa, nawozów itp. rosną.
Pan Maciej Tobota – członek Podlaskiej Izby Rolniczej, delegat z Gminy Mielnik
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Stawka za 1 q. żyta przyjęta do podatku rolnego w Gminie Mielnik jest jedną z najniższych 
stawek proponowanych w powiecie. Należy jednak wziąć pod uwagę uwarunkowania jakie 
przedstawiali  na  sesji  radni-rolnicy:  ciężkie  warunki  gospodarowania  na  Gminie  Mielnik, 
otrzymywane tutaj zyski są nieadekwatne w stosunku do korzyści uzyskiwanych w innych 
gminach, na ziemiach bardziej urodzajnych. Jako przedstawiciel Izby Rolniczej przychylił się 
do wniosku Pani Marii Boguszewskiej i poprosił Radę Gminy o pozostawienie stawki 15zł/q. 
za żyta.

Pan  Przewodniczący Rady poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  przez  Wójta  projekt 
uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2012r. 
przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2013r. (kwota 27 zł./q)
Przeciw projektowi uchwały głosowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.
Projekt uchwały został odrzucony.

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie obniżenia 
ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2012r. przyjętej do wymiaru podatku 
rolnego na 2013r. uwzględniający wniosek Pani Marii Boguszewskiej dotyczący obniżenia 
ceny żyta do kwoty 15 zł./q.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr 
XVIII/117/12  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 
2012r. przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2013r. 

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 9.

Projekt  uchwały w sprawie  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku od środków 
transportowych uzyskał pozytywna opinię komisji Rady Gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr 
XVIII/118/12 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 10.

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Mielnik uzyskał pozytywną opinię komisji Rady Gminy.

Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej na wniosek Pani 
radnej  Boguszewskiej przedstawił zebranym najważniejsze zapisy regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mielnik.

Pan Kazimierz Tobota zapytał na czyj koszt instalowany byłby licznik na linii ściekowej.

Pan Dyrektor ZGK
Poinformował, że w przypadku kiedy jest już obmiar wody, nie będą zakładane dodatkowe 
liczniki. Właściciel może na swój koszt i za zgodą ZGK zainstalować licznik do ścieków. 
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Koszt samego licznika wyniesie 200-300zł. plus do tego koszt instalacji.
W przypadku jeśli ktoś nie ma licznika i czerpie wodę z własnej studni, to ścieki zostaną 
olicznikowane.

Pan  Wójt  Gminy -  jeśli  właściciel  nieruchomości  chce  obniżyć  koszt  odprowadzania 
ścieków, to instaluje licznik na własny koszt.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr 
XVIII/119/12 w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str........prot.)
/po przerwie/

Do punktu 11.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 
regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Mielnik  nie  został 
zaopiniowany  przez  Komisje.  Przyczyną  tego  były  liczne  poprawki  wprowadzane  na 
posiedzeniu komisji przez wnioskodawcę a także przez radnych do projektu uchwały. Radni 
przed sesją otrzymali ostateczny projekt uchwały i regulaminu.

Pan  Wójt  Gminy omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik.  Poinformował,  że dokument ten jest  nam 
niezbędny  i  jest  on  częścią  dokumentów  związanych  z  uporządkowaniem  gospodarki 
śmieciowej,  jakie  będziemy  przyjmować  na  kolejnej  sesji  Rady.  Prace  w  tej  sprawie 
prowadzone były wspólnie z innymi gminami w Związku Gmin Puszczy Białowieskiej. To 
zobowiązuje do tego, że we wszystkich gminach mają być przyjęte takie same rozwiązania, 
ponieważ wspólnie będzie organizowany przetarg na wywóz śmieci.

Pani  Marta  Koroluk –  pracownik  Urzędu  Gminy  udzieliła  szczegółowych  wyjaśnień 
dotyczących  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Mielnik  i 
odpowiedziała na pytania radnych dotyczące tego tematu.

Pani Alina Hackiewicz-Stepień zapytała o rozwiązania w stosunku do osób, które czasowo 
mieszkają na terenie gminy.

Pan Wójt  Gminy stwierdził,  że  stanowi to  pewien problem i  np.  duże miasta  przyjmują 
opłatę  od  lokalu  a  nie  od  osoby.  U  nas  najprawdopodobniej  będzie  to  na  zasadzie 
oświadczenia  (deklaracji)  takiej  osoby w jakim terminie  przebywa  i  za  ten  okres  będzie 
obciążana. Nasze środowisko jest małe i takie rzeczy można zweryfikować.

Pan Stefan Troc
W  rozdz.II  par.1  jest  zapis  mówiący  o  zobowiązaniu  właścicieli  nieruchomości  do 
selektywnego  zbierania  odpadów  i  jest  wyszczególnione  13  rodzajów  odpadów.  W ust.2 
zaznacza  się,  że  zmieszane  rodzaje  odpadów  komunalnych  nie  mogą  zawierać  rodzajów 
odpadów  wymienionych  w  ust.1  Pan  radny zapytał  co  w  takim razie  powinny zawierać 
zmieszane  odpady komunalne,  bo  w ust.  1  wymienione  są  praktycznie  wszystkie  rodzaje 
odpadów. 
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Udzielone przez  Panią Martę Koroluk, Pana Wójta i Pana Sekretarza  wyjaśnienia nie 
zadowoliły Pana radnego Troca oraz innych radnych.

Po burzliwej dyskusji w tej sprawie i zarządzonej przez Pana Przewodniczącego przerwie na 
jej wyjaśnienie, Pan Sekretarz zaproponował zmianę w regulaminie, polegającą na zmianie 
zapisu ust.2 par.1 w rozdz.II.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr 
XVIII/121/12  w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i  porządku na terenie 
Gminy Mielnik.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 12.

Komisje  Rady  nie  zajęły  stanowiska  w  sprawie  projektu  uchwały   w  sprawie  przyjęcia 
Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Mielnik na lata 2012-
2020.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił dodatkowe poprawki do projektu uchwały.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr 
XVIII/122/12 w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Integracji  i  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych Gminy Mielnik na lata 2012-2020.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 13.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt Gminy

Odpowiedź na interpelację Nr 55/12 Pani Marii Boguszewskiej
W przyszłorocznym budżecie są zaplanowane naprawy dróg polnych, naprawy te rozpoczną 
się  od marca-kwietnia  2013r.  Drogi leśne nie były objęte  tym planem, zostanie  to jednak 
sprawdzone i uzupełnione.

Pan Przewodniczący Rady zaproponował, aby do naprawy tych dróg użyć ziemi pozyskanej 
z wykopów do kanalizacji.

Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił, że część ziemi z wykopów wraca tam z powrotem do zasypania rur. Nie wraca tam 
tylko glina, ale ona nie nadaje się do naprawy dróg.

Odpowiedź na interpelację nr 56/12 Pana Sławomira Pytla
W sprawie przystanku Wójt rozmawiał z Panem Czapiukiem z Powiatowego Zarządu Dróg, 
jest wstępna, ustna umowa, że do końca I kwartału przyszłego roku zostanie przygotowany 
plan organizacji ruchu dla odcinka drogi na którym ma być przystanek. Przystanek będzie po 
jednej stronie drogi – prawej, tak aby wysiadający jadący z Siemiatycz mogli  wysiąść na 
skrzyżowaniu. Pan Romaniuk z Urzędu Gminy nadzoruje tę sprawę.
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Odpowiedź na interpelacje Nr 57/12 Pana Władysława Stankiewicza
Nagrody dla pracowników Urzędu Gminy Mielnik uregulowane są w ustawie o pracownikach 
samorządowych  i  regulaminie  wynagradzania  pracowników UG z  2009r.  Tworzy się  5% 
fundusz nagród, w roku bieżącym na ten fundusz przeznaczono 52 tys.zł. co stanowi 3.8% 
tego funduszu. W roku bieżącym pracownicy pozyskali  dla gminy prawie 40 mln.zł.  -  10 
mln.zł. na kanalizację, prawie 27 mln.zł na Park Historyczny i 7 mln.zł. na kładkę pieszo-
rowerową.

Odpowiedź na zapytanie Pana Stefana Troca
Pan Wójt poinformował, że na pytania te odpowie na piśmie, ponieważ na identyczne pytania 
mieliśmy kontrolę z Urzędu Zamówień Publicznych. Pan Wójt stwierdził, że rozumie, że ktoś 
się  niepokoi  jaka  jest  droga  jego  donosów  do  NIK  i  potrzebna  jest  odpowiedź.  Koszt 
opracowania  koncepcji  zagospodarowania  funkcjonalnego  Parku  Historycznego  wynosi 
powyżej  50  tys.zł.  Pan  Michał  Bogacki  i  Pan  Maciej  Pawlak  wykonali  to  w  ramach 
obowiązków służbowych na zlecenie Wójta i nie wzięli za to złotówki. Ponadto Pan Michał 
Bogacki  jest  koordynatorem  i  konsultantem  do  spraw  historycznych  w  głównym 
opracowaniu,  za  co  również  nie  pobiera  wynagrodzenia.  Na  pozostałe  pytania  zostanie 
udzielona odpowiedź na piśmie żeby Pan radny miał dokument potrzebny do przekazania.

Pan Stefan Troc
Stwierdził, że Pan Wójt w stosunku do Pani Boguszewskiej zachował się niewłaściwie i tak 
samo zachowuje się wobec niego. Na następnej sesji będzie podejmowana ważna uchwała - 
budżet  i  Pan Troc  musi  znać  podstawowe wiadomości,  aby tę  uchwałę  podejmować.  Na 
forach są różne opinie na ten temat, pisane już następnego dnia po posiedzeniach komisji i  
być może robi to ktoś z obecnych na sali obrad. Pan Troc zapewnił, że nie pisał nigdy do NIK, 
jest dziełem przypadku, że zapytał o te same rzeczy, o które pytała kontrola. Zapewnił, że 
nikomu nie przygotowuje tych pytań, tylko sobie, ponieważ chce podjąć trafną decyzję w 
sprawie  budżetu.  Przypomniał  Panu  Wójtowi,  że  kiedy był  radnym i  siedział  po  drugiej 
stronie sali, to ówczesnemu Wójtowi również zadawał niewygodne pytania. 

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że jeszcze przed sesją budżetową zorganizuje spotkanie wszystkich radnych 
aby szczegółowo zapoznać z  projektem Parku. Zapewnił,  że  radni  w każdej  chwili  mogą 
przyjść i zapoznać się z dokumentami dotyczącymi projektu Parku Historycznego, nigdy to 
nie było ukrywane. O sprawie tej  będą informowani mieszkańcy Gminy w trakcie zebrań 
wiejskich w styczniu-lutym przyszłego roku.

Pan Przewodniczący  Rady zaproponował  aby jeszcze  przed  końcem roku zorganizować 
spotkanie  z  radnymi.  Na  spotkaniu  tym  Pan  Wójt  i  pracownicy  udzieliliby  wszelkich 
informacji na temat Parku Historycznego i odpowiedzieli na zadawane pytania.
Termin spotkania ustalono na 14 grudnia br. na godz.1600.

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła,  że  Pan  Wójt  bardzo  nieelegancko  zachował  się  wobec  niej  obwiniając  o 
podawanie niewłaściwych danych i  wpisy na forach.  Zapewniła,  że nie dokonuje wpisów 
choć je czyta.
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Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
1. Sprawy  Placu  Kościuszki  nie  zostały  zamknięte,  będziemy  je  kontynuować  w 

przyszłym  roku.  Jest  spora  szansa  uzyskania  jakiejś  sumy  na  zagospodarowanie 
centrum  miejscowości  i  w  roku  przyszłym  zostanie  wykonany  projekt 
zagospodarowania Placu.

2. Projekt  Wodnego  Ośrodka  Rekreacji  i  Lecznictwa  nie  został  zakwalifikowany  do 
dofinansowania  w  programie  transgranicznym,  jesteśmy  w  czołówce  na  liście 
rezerwowej.  Szukając  w  tej  sprawie  innych  możliwości  11  grudnia  br.  z  Panem 
Przewodniczącym  i  Panem  Sekretarzem  jedziemy  do  Warszawy  na  spotkanie 
dotyczące możliwości finansowania budowy tego Ośrodka.

3. W sprawie Biblioteki ustalono, że w przyszłym roku zostanie przygotowany projekt, 
złożymy  go  jesienią,  tak,  aby  rozstrzygnięcia  były  w  2014r.  Program  dotyczący 
bibliotek  jest  do  końca  2015r.,  zdążymy  więc  z  niego  skorzystać.  Jeśli  chodzi  o 
GOKSiR,  to  pojawiły  się  możliwości  pozyskania  90  % środków  finansowych  na 
budowę  nowego  obiektu  ośrodka  kultury.  Zastanawiamy  się  czy  należy  to 
kontynuować,  bo  po  wybudowaniu  Chreptiowa  będzie  dużo  przestrzeni  na 
funkcjonowanie kultury. Trwają wyliczenia i ostatecznej decyzji w tej sprawie jeszcze 
nie podjęto.
Jeśli  chodzi  o  analizę  ekonomiczną Trylogii,  to  w studium wykonalności  są  trzy  
analizy w zależności od skutków ekonomicznych. Jest analiza zakładająca najgorsze 
możliwości - czyli niskie wpływy, jest analiza bardzo optymistyczna, która zakłada  
pozyskanie dużej liczby odwiedzających i jest analiz trzecia, która opiera się twardo 
na faktach. Dane dotyczące 80 tys. turystów w rejonie nadburzańskim i 240 tys. w  
rejonie  Puszczy  Białowieskiej  uzyskano  na  podstawie  udzielonych  informacji  w  
punktach informacji turystycznej oraz od kwaterodawców. Na tej podstawie wiemy,
że w br. Gminę Mielnik odwiedziło 7 tys. turystów. Możemy nawiązać współpracę z 
Gminą Białowieża (odbyły się 2 spotkania z wójtem tej gminy) a jeszcze lepiej  z  
Gminą Narewka, która jest bardzo prężną gminą i tam jest szansa, że nastąpi rozwój 
turystyki a nie w Białowieży. Gmina Narewka wzorując się naszym projekcie Parku 
Historycznego przygotowuje projekt budowy parku edukacji przyrodniczej. 
W studium wykonalności są trzy symulacje rozwoju sytuacji finansowej dla Parku  
Historycznego.  Było  to  opierane  o  wszystkie  wskaźniki  ekonomiczne,  robili  to  
ekonomiści w związku z czym margines błędu nie będzie duży.
W swoich  zasobach posiadamy głównie  rekwizyty z  Ogniem i  Mieczem,  z  Pana  
Wołodyjowskiegio  nie  mamy,  ponieważ  film  był  realizowany  w  latach  
sześćdziesiątych  i  rekwizyty  nie  zachowały  się.  Wszystkie  rekwizyty  jakie  
posiadamy zostały skatalogowane,  w większości  opisane,  uprane  i  poreperowane.  
Wartość rekwizytów wynosi 830 tys.zł. Mamy również rekwizyty ze Starej Baśni i  
Bitwy Warszawskiej, jest to duża kolekcja i bardzo wartościowa.

Odpowiedź na zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
Działka o powierzchni 0,04 ha nie nadaje się na plac zabaw, ponieważ na środku tej działki 
stoi  słup energetyczny.  Nie osiągnięto również porozumienia w sprawie ceny działki.  Pan 
Wójt jest po rozmowie z Przewodniczącym Wspólnoty Gruntowej Panem Stankiewiczem, z 
którym ustalono,  że  plac  zabaw zostanie  urządzony na  działce  Wspólnoty,  obok Państwa 
Wyczółkowskich.
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Pan Władysław Stankiewicz
Przedstawił powody dla których złożył interpelację dotyczącą nagród dla pracowników UG. 
Przyjmujemy budżet z dużym deficytem, sięgamy po kredyty a tu serwuje się pracownikom 
nagrody finansowe. Stąd wzięły się wątpliwości Pana radnego.

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że jako obywatel gminy chciałby być pewnym, że te 
nagrody przynoszą efekty w pracy. Z wypowiedzi Pana Wójta wynika, że efekty są.

Do punktu 14.

Pan Przewodniczący ustalił termin XIX sesji Rady Gminy na 28 grudnia 2012r.

Posiedzenia komisji odbędą się w dniach 17, 18 i 20 grudnia 2012r.

Pan Stefan Troc
Raz jeszcze odniósł się do sprawy doniesień do NIK. Zapewnił, że nie robił tego do tej pory 
ani w przyszłości nie zamierza składać żadnych doniesień. Z nikim również nie współpracuje 
i nikt mu nie przygotowywał pytań ani też nikomu nie będzie udostępniał odpowiedzi na nie.
Analizując zamówienie publiczne z 8 listopada dotyczące dokumentacji na 4 budynki zapytał, 
czy w zapytaniu ujęte jest wykonanie termomodernizacji szkoły. Na komisjach informowano, 
że zakres prac będzie obejmował termomodernizację budynku szkoły. Pytanie zadał dlatego, 
ponieważ wcześniej, w lutym br., było zapytanie cenowe na usługę wykonania dokumentacji 
projektowo - kosztorysowej wraz z audytem energetycznym oraz świadczenie usługi nadzoru 
autorskiego dla inwestycji  termomodernizacji  budynku Zespołu Szkół w Mielniku. Czy te 
rzeczy nie pokrywają się?

Pan Mikołaj Strapko – sołtys sołectwa Radziwiłłówka
Zapytał o możliwość dowozu nieczystości do oczyszczalni własnym transportem (w innych 
gminach jest  to  możliwe)  oraz  o  możliwość dogadania  się  z  Panem Sapieżko w sprawie 
funkcjonowania CPN. Zapytał również kto może dokonywać zakupów w ramach funduszu 
sołeckiego.

Pan Wójt wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości, ponieważ na wywóz szamba trzeba posiadać 
koncesję. Jeśli jakiś przedsiębiorca zgłosi się do gminy i będzie spełniał  wymagane przez 
prawo warunki, to otrzyma pozwolenie na taką działalność.
Ze względu na obowiązujące przepisy prawne sprawa starego CPN nie wchodzi w grę. Przy 
projektowaniu  planu  zagospodarowania  przestrzennego  istnieje  do  80% szansy na  to,  że 
między Osłowem a projektowaną Stanicą Chreptiowską będzie wbudowany CPN. Na ten cel 
w  planie  zagospodarowania  przestrzennego  przeznaczono  działkę.  Tylko  budowa  Parku 
Historycznego i duża ilość ludzi przyjeżdżających do Chreptiowa daje szansę, że inwestorowi 
będzie się to opłacało.
Na rachunkach za  zakupy w ramach funduszu sołeckiego podpisuje  się  sołtys.  Jeśli  rada 
sołecka ma odmienne zdanie od sołtysa i przegłosuje to, członkowie rady sołeckiej opisują te 
rachunki. W tej sprawie trzeba się dogadywać i Wójt nie będzie w to ingerował.

Pani Alina Hackiewicz-Stępień
Pani  radna  zwróciła  uwagę  na  sytuację  na  drogach,  zaczęła  się  zima  i  związane  z  tym 
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problemy. Droga do Niemirowa (od Czerwonej Góry) jest bardzo śliska i niebezpieczna. W 
imieniu  mieszkańców poprosiła  o  pomoc  w zabezpieczeniu  tej  drogi.  Poinformowała,  że 
podejmowała w tej sprawie interwencję w Powiatowym Zarządzie Dróg, ale nie przyniosło to 
rezultatu.

Pan Wójt poinformował, że osobiście interweniował w tej sprawie w PZD, robił to również 
Pan Przewodniczący Rady, Pan Dyrektor ZGK, Pani Dyrektor Zespołu Szkół. Wszystko to 
działo się w ciągu jednego dnia. Mamy umowę tylko na odśnieżanie, natomiast posypywanie 
PZD  pozostawił  dla  siebie.  Pan  Wójt  podjął  decyzję,  że  posypywanie  ważniejszych 
skrzyżowań  i  podjazdów  w  Mielniku  wykonamy  sami.  Nie  możemy  jednak  przejąć 
wszystkich  zadań  powiatu  –  przejęliśmy  odkrzaczanie  na  terenie  dróg  powiatowych, 
dołożyliśmy  się  do  parkingów,  dołożyliśmy  się  do  oznakowania  drogi  powiatowej  do 
Siemiatycz. Można powiedzieć, że połowę prac na drogach powiatowych wykonujemy sami.
Jeśli  interwencje  w  PZD  nie  odniosą  skutku,  to  w  najgorszych  miejscach  będziemy 
posypywali sami.

Pan Dariusz Romaniuk – pracownik Urzędu Gminy
Udzielił wyjaśnień na pytanie Pana Troca dotyczące termomodernizacji budynku szkoły. W 
projekcie  tym  mamy  koncepcję  nadbudowy  szkoły,  ocieplenie  tej  części  i  dachu, 
modernizację oświetlenia, remont kotłowni i jej modernizację z paliwa gazowego na pompy 
cieplne. Te rzeczy nie pokrywają się z wcześniej wykonanymi pracami.

Pan Władysław Stankiewicza
W poprzednich kadencjach Rady był taki zwyczaj, że podczas odbioru inwestycji w danej wsi 
do składu komisji odbierającej wchodziła osoba z lokalnego samorządu – z rad soleckich, 
sołtysów. To było dobre rozwiązanie. Czy Pan Wójt podziela tę opinię aby tak było również w 
obecnej kadencji?

Pan Wójt zapewnił, że tak będzie nadal.

Pan  Sławomir  Syczewski  –  mieszkaniec  Mielnika zapytał  kiedy  będzie  gotowy  plan 
zagospodarowania  przestrzennego  Mielnika.  Chodzi  o  to,  że  porobione  są  drogi  przez 
posiadłości,  przez  siedliska  i  trzeba  to  zmienić,  zanim  plan  zostanie  zatwierdzony.  Na 
niektórych ulicach bez nazwy jest robiona kanalizacja i trzeba byłoby nazwać te ulice.

Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił, że przepisy prawa nie wymagają udzielenia odpowiedzi na wnioski zgłoszone do 
pracy  nad  planem  zagospodarowania  przestrzennego,  dlatego  być  może  nie  wszyscy 
otrzymają odpowiedzi. Będziemy się jednak starali, aby po uzgodnieniach z planistami, takich 
odpowiedzi na piśmie udzielić. Na przełomie lutego i marca będą oficjalne wyłożenia studium 
zagospodarowania przestrzennego gminy. Informacja na ten temat będzie wcześniej podana 
do  wiadomości.  Mimo  upływu  terminu  przyjmowania  wniosków,  wnioski  były  nadal 
przyjmowane, ponieważ zależy nam na tym, aby było jak najmniej niezadowolonych osób. 
Obecnie musimy powołać pięcioosobową komisję złożoną z urbanistów i architektów, którzy 
sprawdzą studium zagospodarowania przestrzennego i wydadzą swoją opinię na ten temat.
Problem, który dotyka wielu właścicieli na terenie Mielnika, Wajkowa i części Niemirowa, to 
działki od strony Bugu, tzw. ogrody. Tereny te wg oceny Regionalnego Zarządu Gospodarki 
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Wodnej  uznane  są  za  tereny  zalewowe  i  zgodnie  z  ustawą  nie  można  tam  lokalizować 
żadnych budowli. Jeszcze raz zwróciliśmy się do RZGW w sprawie zmiany stanowiska w tej 
sprawie w odniesieniu do działek, gdzie są wyższe rzędne. Tam gdzie ewidentnie są niskie 
rzędne to na pewno nikt się na to nie zgodzi.

Pan  Przewodniczący  Rady zapytał  czy  rzędne  na  mapach  którymi  posługiwali  się 
projektanci planu są właściwie oznaczone.

Pan  Wójt  Gminy poinformował,  że  miało  to  zostać  sprawdzone.  Większość  właścicieli 
działek mówi, że za ich życia nie było tam powodzi. RZGW posługuje się danymi z 1905 lub 
1907r. kiedy była najwyższa woda na Bugu i uważają, że do granicy tej najwyższej wody jest 
teren zalewowy. Zwróciliśmy się do RZGW o bardziej  łagodne potraktowanie tej sprawy, nie 
wiadomo jednak jaka będzie ostateczna decyzja.  Musimy jednak mieć świadomość,  że w 
przypadku kiedy nie zgodzimy się na wyłączenie tych terenów z zabudowy i uchwalimy taki 
plan,  to  może  go  odrzucić  Wojewoda.  Odnośnie  wytyczania  dróg  w  planie  Pan  Wójt 
poinformował, że na obecnym etapie można jeszcze dyskutować, zmieniać, chociaż czasami 
potrzeba  ich  wytyczenia  wynika  z  przepisów  prawa  np.  drogi  przeciwpożarowe.  Plan 
zagospodarowania przestrzennego będzie przyjmowany jesienią 2013r.

Pani Maria Boguszewska
Zapytała  dlaczego  Pan  Wójt  podaje  dwie  różne  odpowiedzi  odnośnie  informowania 
wnioskodawców.  Na  Komisji  Pan  poinformował,  że  wszyscy  wnioskodawcy  otrzymają 
odpowiedź  na  pismie,  dzisiaj  Panu  Syczewskiego  odpowiedział,  że  odpowiedź  otrzymają 
nieliczni.

Pan Wójt wyjaśnił, że z przepisów prawa nie wynika obowiązek udzielania odpowiedzi na 
piśmie.  W pierwszej  kolejności  przekażemy pisma  dla  właścicieli  działek  położonych  na 
terenach zalewowych, później wszyscy otrzymają odpowiedź.

Pani  Irena  Wysocka  –  Kierownik  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w  Mielniku 
poinformowała zebranych, że biblioteka nawiązała współpracę z Fundacją Rozwoju Dzieci 
im.Komeńskiego  w  ramach  której  organizowane  będą  grupy  zabawowe.  Zaapelowała  o 
rozpropagowanie tej inicjatywy w swoich środowiskach.
Pani Kierownik zaprosiła wszystkich na wigilię w GOKSiR w dniu 15 grudnia o godz.1600.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys sołectwa Mętna
Sprawa dotyczy byłego wysypiska śmieci we wsi, zwożone są tam zdewastowane nagrobki 
cmentarne. Należy to uporządkować

Pan Przewodniczący Rady poinformował,  że  w dniu  dzisiejszym wpłynęła  na jego ręce 
rezygnacja Pana Stefana Troca z reprezentowania Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Związku 
Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej. Przed kolejną sesją Rady Gminy należy zastanowić się 
nad wyborem naszego reprezentanta.
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Pan Stefan Troc 
Stwierdził, że reprezentantem Gminy w związku powinien być ktoś, kto pracuje w Urzędzie 
Gminy. W Związku podejmowane są decyzje finansowe i z tego względu nie powinien to być 
radny lecz wójt lub jego zastępca. W znacznej większości gminy są reprezentowane przez 
wójtów lub ich zastępców. To było przyczyną rezygnacji Pana Troca z reprezentowania naszej 
gminy.
Pan Troc zwrócił się do Pani Dyrektor Szkoły aby w porę informować dzieci lub ich rodziców 
o tym, że odwołany jest kurs autobusu szkolnego, tak aby dzieci nie marzły na przystanku w 
oczekiwaniu na autobus. Zdarzały się takie przypadki, że dzieci stały na mrozie i śniegu w 
oczekiwaniu na autobus, bo nie poinformowano ich w porę, że autobus nie przyjedzie.
Rodzice  są  również  zaniepokojeni  bezpieczeństwem  dowozu  dzieci,  często  zdarzają  się 
kolizje drogowe. Co jest tego przyczyną – czy autobus jest niesprawny, czy prędkość nie jest 
dostosowana do warunków panujących na drodze? Poprosił o zwrócenie uwagi na tę sprawę i 
wyciągnięcie wniosków z dotychczasowych zdarzeń.
Pan Troc zapytał o obowiązki opiekuna świetlicy, brak jest informacji kiedy świetlica jest 
otwarta.  Poprosił  aby raz  lub  dwa  razy  w  tygodniu  na  godzinę  lub  dwie  świetlica  była 
otwierana dla dzieci, aby mogły pograć w tenisa, ping ponga. Poprosił o uregulowanie tej 
sprawy. Podał przykład Tarnowa,gdzie radni byli z wizytą, tam sprawy te są uregulowane i na 
świetlicach widnieją informacje dotyczące godzin otwarcia.

Pan  Przewodniczący  Rady potwierdził  potrzebę  ściślejszego  uregulowania  sprawy 
funkcjonowania świetlic. Przypomniał, że 12 grudnia nastąpi uroczyste otwarcie kompleksu 
boisk „Orlik” i w imieniu Wójta i Dyrektora GOKSiR zaprosił wszystkich do udziału w tej  
uroczystości.
Pan Przewodniczący wszystkim obecnym na sesji,  samorządowcom i mieszkańcom gminy 
złożył życzenia zdrowych i radosnych Świąt Bożego Narodzenia.

Do punktu 15.

Wobec wyczerpania porządku obrad XVIII sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Rady
    Jan Zduniewicz


